
No:  24464

Branch:

Date: 25-Jun-2025

JUFFAIR

Plate No:  165468

Type: FORD - TAURUS - 2023

Color: WHITE

License No: 241687

Name:

Agreement Vehicle

Hirer

MOHAMMAD ALMUKHITER

Address:

Telephone: +96560060706,,

Expiry Date: 31-Oct-2027

Issued From: KINGDOM OF BAHRAIN

Nationality:

Date Out: 25-Jun-2025 11:48 am

Kms Out:  43589

1/4Fuel Out:

Rates

Rental:

Period:

Trip @ 9.40 + VAT(0.00%): 0.00 = $9.40

RIDEWAYSType:

LOCAL TRANSFER

Expected In: 26-Jun-2025 11:48 am

Receipt No:

Deposit

Amount:INDIAN

Trip 1

Sl No Name License No Expiry Date Issued From

Additional Driver

Date:25-Jun-2025 Signature of Hirer Signature of Additional Driver

I agree  on the terms & conditions in the agreement on front & rear.

Remarks:

* Please use Mumtaz petrol & return car at same fuel level.

* Regent Rent A Car is not responsible for any loss of personal belongings.

* Smoking and pets are strictly prohibited in the car. Penalty will be applicable in                              

case of violations.

* Free mileage of 150 Km per day & 3000 Km per monthly allowed, any excess will 

be charged 0.100 Fills  per Km.

Insurance Coverage

1. Collision damage waiver included. However "excess" BD. 150/- will be 

charged upon, submission of police report showing the fault of the "Licensee"  

and 50% rental charges would be applicable for a maximum of 5 days.

2. Personal accident insurance coverage upto BD. 10,000/- per capita (per car 

for all passengers & drivers). Additional charge applicable.

1. يشمل التنازل عن اضرار الصطدام ولذلك يؤخذ مبلغ وقدره 150 دينار 

بحريني كتعويض لعدم تقديم تقرير واضح من الشرطه للمستأجرين 

 وتكاليف اليجار بنسبه 50% ستكون قابلة للتطبيق لمدة أقصاها 5 أيام

2. التغطية الشخصية للتأمين ضد الحوادث تصل 10000 دينار بحريني للفرد (

.لكل الركاب والسائقين) ضريبة اضافية حسب اللوائح المعمول بها

Others

الرجاء استخدام بترول ممتاز وإرجاع السيارة وبها نقس كمية البترول رجينت 

لتأجير السيارات غير مسئولية عن فقدان أي أغراض بعد استلم السيارة يمنع 

منعا باتا التدخين وأدخال الحيوانات في السيارة وسوف تطبق العقوبات حالة وقوع

.  أية انتهاكات

لمسافة المسموح بها 150 كلم لليوم و 3000كلم شهريا وعند قطع مسافة عن  

المعدل المسموح بها سوف يحتسب 100فلس لكل كيلومتر

 تغطية التأمين

:ملحظات

Declaration

I the undersigned person agree to abide by the terms and conditions on this 

page and over leaf of this Rental Agreement and I receive the car in good 

condition as detailed above. I will be responsible for any violation on return of 

the car and I agree to pay for the damages or missing part if any.

أقر أنا الموقع أدناه الموافقه على اللتزام بالشروط المزكورة في هزه الصحفة و

 في الصفحة الخللفية من إتفاقية إستنجار السيارة و قبلت هزه الشروط كجزء 

ل يتجزأ منها و أقرإستلمي السيارة المزكورة أعله في حالة سليمة و أتحمل 

مسعولية أي اخلل بشروط التأجير عند إرجاع السيارة و أتعهد بدفع قيمة أي 

قطع تتلف أوتفقدز

إعلن

The hirer requested to return the vehicle at the time of yearly registration renewal as per the instruction of the Authority.


